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nabízíme hledáme děkujeme

Děkujeme všem, kteří tak skvěle zareagovali na náš minulý inzerát a dali nám v posledních volbách rekordních 10 559 hlasů, bylo to krásných 13,26 %. Díky nim a díky našim třem zastu-
pitelům jsme mohli prosazovat to, co jsme říkali, že pro město uděláme. Pokud Vás zajímá, co se v uplynulém volebním období podařilo a proč bychom v započaté práci rádi pokračovali, 
můžete si projít tento čtyřletník a po zralé úvaze se rozhodnout, zda nám své hlasy v těchto volbách dáte. Stojíme o ně. 

    Každý zdravý strom musí mít hluboké kořeny, aby z 
nich mohl vyrůst pevný kmen. Teprve poté může nést 
košatou korunu. Podle nás by se mělo naše město rozví-
jet stejným způsobem.
   Český Krumlov není jen městem s mimořádným kul-
turním dědictvím, ale především místem života jeho 
obyvatel. Jsme přesvědčeni, že hlubokými kořeny roz-
voje našeho města jste Vy, jeho občané, a Vaše účast na 
jeho správě. 
  Pevným kmenem je pro nás jasná vize. V minulém 
období se nám ji i s Vaší pomocí podařilo formulovat a 
zpracovat stěžejní koncepční dokumenty pro další roz-
voj města. Díky nim víme, jakými opatřeními můžeme 
problémy města postupně řešit.
  Košatou korunou jsou pro nás jednotlivé projekty 
rozvoje města. Na následující dvoustraně uvidíte, jaké 
městské projekty jsme pomohli realizovat a jaké projek-
ty jsou plánované pro další období. 

Prosadit jejich uskutečnění nám pomůže Váš hlas.• 
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NAŠI KANDIDÁTI  DO ZASTUPITELSTVA

Chtěl bych dokončit 
rozdělanou práci. Čtyři 
roky budou stačit :-)”

“

Rád bych pomohl ke 
zlepšení životního 
prostředí města, aby 
se v něm Krum-
lovákům lépe žilo.”

“

Rád bych využil přírod-
ní a kulturní potenciál 
periferních oblastí měs-
ta. Krumlov není jen 
historické centrum.”

“

Rád bych v politice up-
latnil své zkušenosti 
z vedení vývojového 
týmu - vize, cíle, 
prosperita.

“

Chci lidem kolem sebe 
dokázat, že politika 
se dá dělat se ctí a 
poctivě!” 

“

Sídliště si zaslouží 
více peněz z rozpočtu 
města.” 

“

Jsem připraven využít 
svých dlouholetých 
zkušeností z výkonu 
funkce starosty města i
z podnikání.”

“

Občané i návštěvníci 
Českého Krumlova si 
zaslouží větší nabídku 
sportovišť a prostorů k 
relaxaci.”

“

Děkujeme za pod-
poru našich kan-
didátů!

4

HLEDEJ V ČLOVĚKU STROM: 
HLUBOKÉ KOŘENY, PEVNÝ KMEN A KOŠATOU KORUNU.

  japonské přísloví
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Připravujeme nové pěší a cyklo 
propojení centra města s Do-
moradicemi.

Chceme, aby se hřbitov stal 
důstojným místem pro poslední 
rozloučení s našimi blízkými. 
Projekt jeho komplexní rekon-
strukce rozpracovaný ateliérem 
„Projektil architekti“ bude 
dokončen ještě letos.

Podpoříme vybudování již přip-
ravovaného plnohodnotného 
velkokapacitního výstupního a 
nástupního terminálu pro zájezdové 
autobusy, který se stane významným 
nástrojem regulace počtu turistů ve 
městě a zdrojem příjmů z turismu.

Podařilo se nám z evropských 
prostředků opravit klášterní 
komplex a otevřít jej veřejnosti. 
Splatili jsme tak pomyslný dluh 
vůči předešlým generacím.

Na základě hotové studie se hlavní lokalitou  
pro výstavbu bytových i rodinných domů 
stane areál bývalých kasáren ve Vyšném, kde 
by měla vzniknout zcela nová a plnohodnotná 
městská čtvrť pro zhruba 1 300 obyvatel.

Návazně připravujeme projekt pro 
výstavbu nové obslužné budovy s 
veškerými potřebnými službami.

Po mnoha letech jsme zahájili stále 
odkládanou rekonstrukci auto-
busového nádraží.

Výsledkem spolupráce s ateliérem „ov 
architekti“ je územní studie pro novou 
zástavbu v lokalitě Vyšného a kasáren.

Pěší zóna musí být pěší zónou s neo-
mezeným vjezdem pouze pro zde 
bydlící občany. Realizujeme záměr 
instalace dálkově řízených vyjíždě-
jících sloupků regulujících provoz 
v historickém centru. 

Zvýšíme investiční výdaje na 
odstraňování investičního 
dluhu na největších městských 
sídlištích.

Mimořádně důležité je pro nás zlepšení 
průjezdnosti městem, ke které by měla 
významně přispět především přestavba 
dvou již nevyhovujících kruhových 
křižovatek na světelně řízené.

Podařilo se nám splatit mnohaletý dluh 
vůči Novým Dobrkovicím v podobě 
rekonstrukce inženýrských sítí (ka-
nalizace, vodovod, veřejné osvětlení, 
komunikace).

Po projednání s občany máme zpracovaný 
projekt rekonstrukce náměstíčka na sídliš-
ti Za Nádražím, kterou chceme zahájit 
ještě letos. 

Nové Spolí by se mělo stát místem 
nové rodinné zástavby v souladu 
s územní studií připravovanou ve 
spolupráci s ateliérem 
„BIZAARCH“.

Nezastavitelné zelené horizon-
ty nad městem jsou pro nás 
jednou z hlavních priorit nového 
územního plánu.

1 Přeměna bývalých kasáren ve vyšném na novou Plnohodnotnou městskou 
čtvrť Pro více než 1 000 obyvatel.
„Čímž umožníme, aby si zajistili bydlení stávající i noví obyvatelé Českého Krumlova.“

4
výstavba moderního  terminálu Pro zájezdové autobusy u chvalšinské silnice. 
„Díky kterému dokážeme ovlivnit počet turistů ve městě a získat do městské pokladny více 
peněz z turismu.”
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Přestavba dvou nevyhovujících kruhových křižovatek na světelně řízené.
„Abychom zrychlili průjezd městem.”

Pořízení čistírny odPadních vod, rekonstrukce vyhosPodařené vodovodní 
a kanalizační sítě, městských komunikací a veřejného osvětlení, rekon-
strukce hřbitova, městské knihovny a Plaveckého bazénu a modernizace 
dětských hřišť a míst Pro volnočasové aktivity všech věkových skuPin.
„To je výčet našich klíčových investičních priorit.“

tvorba tzv. lokálních center ve všech městských čtvrtích.
„Aby se měli místní obyvatelé kde setkávat a kvalitně trávit volný čas.”

8
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v centru města zklidníme doPravu instalací vyjížděcích slouPků, v objek-
tech města budeme usilovat o zvýšení Počtu nájemních bytů a Prodejen s 
nabídkou zboží Pro obyvatele.
„Aby se v centru dalo lépe žít.“

nové Pěší a cyklo ProPojení centra města s domoradicemi na jedné straně 
a chvalšinskou silnicí a novými dobrkovicemi na straně druhé.
„Chceme zlepšit propojení s centrem a podpořit alternativu autodopravy.“

výstavba městského domova Pro seniory a nových nájemních bytů Pro 
mladé rodiny a další nízkoPříjmové obyvatele.
„Aby i lidé s nižšími příjmy měli kde bydlet.”

Pokračování Projektu městských vycházkových okruhů.
„Projekt, který započal zvelebením vrcholové partie Křížové hory, a který přinese mi-
lovníkům přírody nové příležitosti pro odpočinek a volný čas.“

moderní město s otevřenou radnicí.
„Naším trvalým cílem je transparentní, otevřená a přívětivá radnice s odborně i charak-
terově zdatnými zaměstnanci a město moderně řízené za pomocí chytrých digitálních 
technologií.”

Kompletní volební  program naleznete na ceskykrumlov.kdu.cz

Podařilo se zvelebit okolí kaple na 
Křížové hoře jakožto první části projektu 
“Městské vycházkové okruhy“, který by 
měl být postupně realizován v novém 
volebním období.

Chceme zrekonstruovat plavecký 
bazén a připravit projekt na 
přístavbu venkovního koupaliště.

Rádi bychom zahájili nez-
bytnou rekonstrukci objektu 
městské knihovny dle projektu 
zpracovávaného ve spolupráci 
s architektonickým „Ateliérem 
Kročák.“ Ta by se měla stát 
moderním bezbariérovým 
společenským zařízením v cen-
tru města.
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10 NAŠICH HLAVNÍCH CÍLU PRO KRUMLOV

Investice do školství jsou pro nás význam-
nou prioritou. Do obnovy a modernizace 
škol a školek šlo za poslední čtyři roky přes 
100 miliónů korun. V letošním roce bude 
dokončena nástavba a přístavba Mateřské 
školky Za Nádražím. 
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